



Protokoll styrelsemöte S06

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Henrik Montan	Industrimästare från §6
	Edward Linderoth-Olson	SRD-ordförande
	Tobias Johannesson	Programmästare
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Erik Lundh	E-ordförande

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:08
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar
- §4 Föredragningslista Godkännes med tillägget §9.5 Gamla funktionärer
- §5 Föregående mötes protokoll Protokoll S04 samt S05, godkännes med ändringar.
- §6 Beslutsuppföljning Reperationen av projektor bordlägges till nästa möte.

Felix informerar om beställningen av styrelsetröjor. Han har nu fått svar från de aktuella tryckerierna, styrelsen röstade för att vi ska gå via studenttryck. Felix kommer till nästa möte ha kontaktat Tactel för att se över om de eventuellt går in och sponsrar tröjorna.

Olof har kollat upp uppgifter om ett inköp av kassaapparat, det slutade med en likadan som kåren köpt in till sig. Styrelsen godkänner inköpet och punkten bordlägges till nästa möte.

I onsdags skedde ett möte angående jobberbjudanden på hemsidan. All företagsreklam kommer gå via industrimästeriet så de sedan kan lägga upp informationen på hemsidan. Punkten stryks från beslutsuppföljningen.

- §7 Mötesrapporter SRD har haft möte och kommit fram till att möten kommer ske varje vecka där det på vartannat kommer bjudas på mat. Nästa möte sker imorgon.

Industrimästeriet har ordnat med personbilder till teknikfokus hemsidan och bilderna ligger nu uppe för beskådan.

Tobias har haft möte med Entertainern på E, Kulturministern på F samt W-sek. De har bland annat diskuterat sjöslaget och tandem.



- Cafémästeriet har haft möte men ingen närvarade
Sofie satt med under DWWW mötet i onsdags.
- §8 Meddelanden Tobias hälsar att det är sista anmälning till sjöslaget denna vecka.
Johannes hälsar att det snart är dags för snickerboa, det är fritt fram att lägga upp förslag på fixarsidan.
- §9 Val av funktionärer Styrelsen beslöt att välja följande personer till posterna:
DWWW-medlem
- Erik Iveroth (dt05ei7)
- Mormor/Morfar
- Jacob Gradén (d01jg)
- Fotograf
- Daniel Pervan (dt08dp1)
- §9.5 Gamla funktionärer Ett förslag om en proposition av hantering för avgående funktionärers access är under arbete.
- §10 Fest hos Fsek Förslag har kommit från F-sektionen om en styrelsefest torsdag den 26 mars LV2. Upplägget är som så att varje styrelse ordnar en lek i sin egen samlingslokal sedan sker en gemensam sittning hos F efteråt.
- §11 Övrigt Datum för policymöte är bestämt, mötet kommer ske söndagen den 22 mars 10.00
Johannes berättade om en ledsen PH och att samtliga bör anmäla i god tid när man ska boka idét för fester och evenemang.
Henrik hälsar att den 4 mars öppnas anmälan till företagsvärd under årets teknikfokus.
- §12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 12:54

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande